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Dilluns, 1 d’agost del 2011

Turistes realitzant una excursió a cavall als Pirineus.

TEMPSOCUPACIÓ
ACN

❘ LLEIDA ❘ Les temperatures su-
aus han fet que l’ocupació tu-
rística a les comarques de
Lleida s’hagi situat al mes
de juliol per sota del 40 per
cent, cinc punts menys del
que es preveia, com ja va
avançar SEGRE. La meteo-
rologia adversa no ha ajudat
a complir els pronòstics ni al
Pirineu ni al pla i un dels sec-
tors més perjudicats ha sigut
el dels esports d’aventura,
amb un descens de clients del
5%.A més, la crisi ha fet re-
duir sensiblement la despesa
dels visitants.

Pel que fa als allotjaments
rurals i els càmpings, tampoc
s’han complert les previsions
i han funcionat a mig gas.

No obstant, s’ha d’assenya-
lar que sí que s’ha detectat un
increment en l’ocupació de
cases senceres, on els turistes

poden fer-se ells mateixos el
menjar i estalviar-se així uns
diners.

De cara a l’agost, es preveu
que la situació remunti amb
la pujada de les temperatu-
res i que l’ocupació a la de-
marcació de Lleida se situï
entre el 65 i el 70 per cent de
mitjana.

El punt fort es viurà a mit-
jans d’agost, coincidint amb
el pont del dia 15, quan s’es-
pera una ocupació més ele-
vada, sobretot als establi-
ments turístics del Pirineu.

Les temperatures suaus
fan que el turisme
caigui un 40% al juliol

MÉSOCUPACIÓ A L’AGOST

Les previsions per a

l’agost són optimistes

i s’espera una ocupació

d’entre el 60 i el 75%

Més de 200 firmes contra els
ajustos al CAPde Cappont
Els ‘indignats’ afirmenque el personal s’ha reduït en un 50%en
aquest centre ||Avui celebraran una assemblea a Balàfia

SANITATRETALLADES

Dimecres, els activistes del 15-M a Lleida van recollir firmes a la plaça Sant Joan deMata.

❘ LLEIDA ❘ L’assemblea d’indignats
de Cappont ja ha recollit més
de dos-centes firmes contra les
retallades sanitàries al CAP
d’aquest barri, que ha vist re-
duïda en un 50 per cent la plan-
tilla aquest estiu, segons els ac-
tivistes del 15-M. Des de fa al-
guns dies, els indignats recullen
firmes contra els ajustos i dime-
cres passat ho van fer a la pla-
ça Sant Joan de Mata, on tam-
bé van organitzar una xerra-
da sobre l’origen i l’evolució de

la crisi econòmica, a càrrec de
l’economista Manel Busqueta,
a la qual van assistir un cente-
nar de persones.

Durant la conferència, Bus-
queta va instar els estats a no
assumir el pagament del deute
“que han contret sota pressió
del capital privat. Darrere del
deute hi ha un pla d’apropiació
i s’hi amaga una operació de sa-
queig.” “No tothom és respon-
sable de la crisi, ja que molts
n’han sigut víctimes perquè te-

nien necessitats bàsiques com
l’habitatge”, va advertir l’eco-
nomista. Finalment, Busqueta
va apostar per“un consummés
auster”.

Des que va deixar d’acam-
par a la plaça RicardViñes, el
moviment 15-M ha traslladat
les assemblees i el seu missat-
ge als barris de Lleida.

Avui, els activistes celebra-
ran una assemblea a la plaça
JaumeGorg, davant del gimnàs
Zenkiu, a Balàfia.

Homenatge
a l’exalcalde
de Cubells
Josep Roig
A l’acte va assistir
l’expresident Pujol

POLÍTICAHOMENATGE

Josep Roig, envoltat d’alguns dels assistents a l’homenatge, entre els quals hi havia Jordi Pujol.

❘ CUBELLS ❘ Destacades personali-
tats de la política de Lleida i de
Catalunya van participar ahir
a la nit a l’acte d’homenatge a
l’exalcalde de Cubells Josep
Roig, que es va celebrar a la pis-
ta poliesportiva de Cubells (No-
guera).

A l’acte van assistir l’expresi-
dent de la Generalitat Jordi Pu-
jol; el president de la Diputació
de Lleida, Joan Reñé; el delegat
territorial de la Generalitat a
Lleida, Ramon Farré; la directo-
ra dels Serveis Territorials de
Cultura a Lleida, CarmeVidal;
el president del consell comar-
cal de la Noguera, Pere Prat, ai-
xí com l’actual alcalde de Cu-
bells, Josep Maria Regué.

Josep Roig es va presentar
com a alcaldable a Cubells en
segon mandat de l’era democrà-
tica com a candidat de CiU i, des
de llavors, va anar guanyant to-
tes les convocatòries electorals

per majoria absoluta. Roig va
ser alcalde de Cubells fins al
mandat 2007-2011, de manera
que va aconseguir 24 anys de
dedicació en aquest càrrec.Quan
va decidir no tornar a presentar-

s’hi va afirmar: “Després de 25
anys, ja toca donar el relleu a
una altra persona.” Durant la se-
ua trajectòria política, també va
ser president del consell comar-
cal de la Noguera.

Col·loqui sobre
el periodisme
de principis del
segle XX, a Sort

ANYMARAGALL

❘ SORT ❘ Amb motiu de l’Any
Maragall, l’ajuntament de Sort
i la Institució de les Lletres
Catalanes van organitzar ahir
la conferència La ciutat del
perdó: el periodisme de Ma-
ragall i la SetmanaTràgica, a
càrrec de Josep M. Casasús,
catedràtic de periodisme a la
Universitat Pompeu Fabra i
membre numerari de l’Insti-
tut d’Estudis Catalans. En
aquest acte, que va comptar
amb l’assistència de prop de
40 persones, Casasús va com-
partir els seus coneixements
sobre l’anomenat periodisme
argumentatiu de defensa, ten-
dència hegemònica a la prem-
sa de principis del segle XX
que volia provocar la reacció
d’una determinada classe so-
cial davant dels canvis polí-
tics de l’època.
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Resaltado
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